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中国宋庆龄基金会“第三届宋庆龄国际青少年交流营”将于 2012 年 7 月 16 日至 23 日在北京、内蒙古举办。本届交流
营的主题：爱聚·2012 - 包容、友爱。届时将邀请多国青少年朋友来中国参加丰富多彩的交流活动。各国营员将通过展示
本国文化、以画会友、趣味游戏等活动，进一步开阔眼界、增长知识、结交朋友。欢迎中外青少年报名参加。 

费用：温尼泊－北京机票（加航约 CAD＄1768）及中国签证（CAD＄115）由温城中华文化中心统一购买办理，费
用须在报名时与每人营费 USD$400 同时交付，之后机票按实际价格多退少补。报名时将提供办理签证的详细须知，日程
安排和交流营相关资料。 

中国签证：报名者于 4 月 22 日前报名时须出示有效中国护照或加国护照（以入境日期起算有效期为 6 个月以上为
准)。各人护照（加拿大或中国）须在此日期前自行申请并办理妥善。 

年龄限制：13-18 周岁 
报名截止日期和地点：2012 年 4 月 22 日星期日, 温城中华文化中心 180 KING ST 二楼 
联系电话和电邮：204.943.2627  wcccc@mts.net  www.wcccc.ca 

 

The 3rd Soong Ching Ling International Summer Camp will be held from July 16 to 23, 2012 in Beijing and Inner Mongolia., 

China. The theme of the Camp is: Love-gathering 2012 - Inclusiveness and Friendship.  On the occasion, youth from around 15 

countries will take part in the fruitful activities.  Participants will show its own culture, present its performances, make friends by 

drawing, painting and entertaining so as to further broaden horizons, increase knowledge, and to make acquaintance with each 

other.  The camp is open to Chinese and Canadian youth. 

Date: July 16 – 23, 2012 (8 days).  Places: Beijing, Hexigten Prairie in Inner Mongolia, China 

No of people: 10 youth with age from 13-18 years old.  Language: English.  Registration Deadline: Sunday April 22, 2012. 

Fee: Winnipeg Chinese Cultural and Community Center (WCCCC) will book return flight (Winnipeg to/from Beijing around 

CAD$1768) and apply Chinese visa (CAD$115) as a group at your cost.   All fees need to be paid together with the camp fee of 

USD$400.00 when register before deadline. 

Passport & Visa: Each participant needs to obtain his/her own valid Chinese/Canadian passport with at least 6-month 

expiration from the date of entry.  Valid passport is required when registered.  

For detailed information, please contact WCCCC at 943.2627  wcccc@mts.net    www.wcccc.ca 
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